
استاندار خوزستان گفت: وضعیت کرونا ویروس 
بیماران  آمار  که  است  نحوی  به  خوزستان  در 

مبتلا و بستری شده با نوسان همراه است.
حاشیه  در  خوزستان  استاندار  شریعتی  غلامرضا 
اظهار کرد:  بهبهان در جمع خبرنگاران  به  سفر 
تعداد  شیب  که  است  نحوی  به  کرونا  وضعیت 
مواجه  نوسان  با  شده  بستری  و  مبتلا  بیماران 
است همچنین شرایط در خوزستان تقریباً پایدار 
است اما تعداد بیماران و مبتلایان در این استان 
کم نیست پس باید به دنبال راهی برای کاهش 

آن ها باشیم.
ملی  ستاد  برگزاری  از  پس  امروز  افزود:  وی 
بررسی  برای  نیز  استان  ستاد  کرونا،  با  مبارزه 
نیاز،  نسبت  به  تا  شد  خواهد  برگزار  راهکارها 

تصمیم گیری هایی انجام شود.
استاندار خوزستان گفت: به مردم توصیه می شود 
از  استفاده  و  اجتماعی  فاصله گذاری  همچنان 
ماسک را ادامه دهند تا بر این شرایط فائق آییم 

و مقابله با کرونا به مرحله کنترل خود برسد.
وی تصریح کرد: آمار مبتلایان به کرونا در هیچ 
اصراری  با  اما  نمی شد  اعلام  کشور  از  استانی 
در  کرونا  ملی  ستاد  از  خوزستان  استانداری  که 
داشت،  کرونا  به  مبتلایان  آمار  اعلام  خصوص 
در  که  می شد  انجام  گذشته  هفته  تا  امر  این 
روزهای اخیر، سیاست های ملی مانع اعلام آمار 

این  از  تمکین  جز  وظیفه ای  که  شد  خوزستان 
امر نبود.

غلامرضا شریعتی اذعان کرد: شرایط در روزهایی 
که آمار استانی اعلام نمی شود نسبت به گذشته 
و  یافتگان  بهبود  مبتلایان،  آمار  و  نکرده  تغییر 
و  است  روزهای گذشته  مانند  فوتی ها همچنان 
آمار منتشرشده در خصوص شیب تند مبتلایان و 

یا فوتی ها در خوزستان کاملًا کذب است.
برطرف  مارون  حوزه  کشاورزان  آب  مشکل   *

خواهد شد
وی ادامه داد: تقریباً اکثر کشاورزان حوزه مارون 
برای تامین آب مورد نیاز خود با مشکلاتی مواجه 

هستند و با وجود محدودیت هایی که در حوضه 
خطرپذیری  شرایط  قبول  با  دارد  وجود  مارون 
آب اختصاص یافته به کشاورزان را جهت انجام 
از  بخشی  تا  دادیم  افزایش  نیز  تابستانه  کشت 
امیدیه،  رامشیر،  بهبهان،  کشاورزان  مشکلات 

رامهرمز، ماهشهر و شادگان حل شود.
شریعتی اظهار کرد: حدود ۶۲۵ هکتار از اراضی 
آب وبرق  سازمان  توسط  مدرسه  قلعه  منطقه 
این  درصد   ۹۰ که  شد  خواهد  کشت  خوزستان 
امر انجام شده و ۱۰ درصد باقی مانده که تابحال 
بلاتکلیف مانده بود، با اعتباری بالغ بر ۵۰ میلیارد 
ریال سدی توسط سازمان آب وبرق در آن محل 

ایجاد خواهد شد.
توسعه  جهت  دلار  میلیون   ۱۲۰ اختصاص   *

مخازن استان
رفع  جهت  تمهیداتی  آنکه  بیان  ضمن  وی 
مشکل آب روستاهای بهبهان درنظر گرفته شده 
شهروندان  امنیت  افزایش  جهت  گفت:  است، 
اعتبارات لازم برای ساخت یک کلانتری در این 

شهرستان داده شد.
نفت  شرکت  اینکه  بیان  با  خوزستان  استاندار 
زیدون،  انهار  برای لایروبی  نفت خیز  مناطق  در 
همکاری  آب  تامین  و  جاده ها  وضعیت  بهبود 
بر  بالغ  اعتباری  صرف  با  افزود:  باشد،  داشته 
مخزن  جمله  از  مخزن   ۲۸ دلار،  میلیون   ۱۲۰
منصور آباد بهبهان در تابستان سال جاری توسعه 
بومی،  نیروهای  اشتغال  بر  علاوه  که  می یابند 
چهار درصد این سرمایه گذاری که برابر است با 
پنج میلیون دلار در قالب مسئولیت های اجتماعی 

برای خود منطقه صرف خواهد شد.
 ۲۵۰ حدود  داد:  ادامه  شریعتی  غلامرضا 
بهبهان  فرودگاه های  برای  اعتبار  ریال  میلیارد 
بودجه  و  برنامه  سازمان  از  مسجدسلیمان  و 
داده  تیرماه  در  اعتبار  این  ابلاغ  قول  که  اتخاذ 
شده، همچنین پنج میلیارد ریال دیگر از طریق 
فرودگاه  توسعه  برای  فارس  خلیج  هلدینگ 

بهبهان در نظر گرفته خواهد شد.

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اهواز با اشاره به اینکه ۶ بیمارستان 
اهواز برای درمان بیماران کرونایی اختصاص یافته  است افزود: این 
بیمارستان ها برای خدمات رسانی نیازمند توجه جدی هستند و اگر 
نقصی در سیستم برق یا اکسیژن این بیمارستان ها رخ دهد فاجعه 

به بار خواهد آمد.
به گزارش روابط عمومی دانشگاه جندی شاپور اهواز دکتر فرهاد 
با  با کرونای شهرستان اهواز  نژایان در نشست ستاد مقابله  ابول 
اشاره به لزوم اجباری شدن استفاده از ماسک در ادارات و اماکن 
عمومی بیان کرد: ادارات در استان خوزستان استفاده از ماسک را 

برای کارکنان و مراجعه کنندگان اجباری کنند.
به گفته وی بیشتر شهرهای قرمز خوزستان در همجواری با اهواز 
قرار دارند و چنانچه بیماری کرونا در اهواز کنترل شود، این شهرها 

نیز کنترل خواهند شد.
وی اظهار داشت: در حال حاضر اصلاحات و تغییرات بسیاری در 
استراتژی های آزمایشگاهی انجام شده و جواب تست ها بیشتر از 

۴۸ ساعت به طول نمی انجامد.
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اهواز گفت: شهرداری اهواز نسبت 
به جمع آوری زباله های بیمارستان های کرونایی توجه ویژه ای 
داشته باشد و زباله های این بیمارستانها با دستورالعمل زباله های 

عفونی جمع آوری و معدوم شوند.

وی توضیح داد: همچنین زباله های بیماران قرنطینه ای نیز باید 
به نحوی موثر علامت گذاری شود تا مشکلی برای زباله گردها 

ایجاد نشود.
ابول نژادیان افزود: همچنین ماسک و دستکش های رها شده در 
اطراف مکان های نمونه گیری از سوی شهرداری باید جمع آوری 

شود تا منشا شیوع این بیماری نشود.
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اهواز گفت: سه بیلبورد از سوی 
شهرداری، به منظور اطلاع رسانی و درج پیام های بهداشتی در 

اختیار مرکز بهداشت استان قرار گیرد.
وی افزود: مشکلات مراکز بهداشت شرق و غرب اهواز همچون 
نیاز به خودرو، مکان های مناسب و بزرگ برای نمونه گیری و 
نیروهای بیشتر جهت کمک به مراقبین سلامت با همکاری سایر 

دستگاه ها رفع شود.
همچنین فرماندار اهواز در این نشست با اشاره به احتمال بازگشت 
محدودیت ها در اهواز بیان کرد: برای پیشگیری و مقابله با کرونا، 

احتمال بازگشت محدودیت ها در اهواز وجود دارد.
جمال عالمی نیسی آمار مبتلایان به کرونا در اهواز و خوزستان را 
نگران کننده دانست و افزود: برای اجرای محدودیت ها در نقاط 
اجرایی شهرستان پیش  اهواز در دستگاههای  مختلف شهرستان 

بینی های لازم انجام شده است.

گفت:  اهواز  شهرستان  کرونا  با  مقابله  و  پیشگیری  ستاد  رئیس 
در  مراجعان  های  دست  کردن  عفونی  ضد  و  ماسک  از  استفاده 
و  است  اجباری  اجرایی  های  دستگاه  و  ها  نهاد  ادارات،  ورودی 

دستگاه ها موظف به اجرای آن هستند.
عالمی نیسی افزود: تمهیدات لازم برای پشتیبانی از بخش درمان 
و بهداشت شهرستان و استان به خصوص بیمارستان های ۶گانه 
محل بستری بیماران کرونا نیز انجام شده است و در این خصوص 

مشکلی وجود ندارد.
اجتماعی  روابط  کرونا  شیوع  از  پیشگیری  برای  مردم  گفت:  وی 
را کمتر کنند و از حضور در مراسم شادی و عزا که عامل انتشار 

ویروس کرونا است، خودداری کنند. 

مدیرعامل آبفا خوزستان، گفت: شبکه توزیع آب اهواز ۲ هزار و ۸۰۰ 
کیلومتر بوده که علاوه بر قدیمی بودن متناسب با رشد جمعیت و 
توسعه شهری نوسازی و بازسازی نشده و حداقل نیازمند به اصلاح 

۶۰۰ کیلومتر از این شبکه هستیم.
صادق حقیقی پور در خصوص قطعی آب در بعضی از مناطق اهواز، 
اظهار کرد: یکی از دلایل قطعی آب در مناطق مختلف اهواز گرمای 
شدید هوا بوده که در ساعات پیک مصرف به سیستم توزیع آب 

شوک وارد می کند.
وی افزود: ایراد و نواقصی در شبکه توزیع آب وجود دارد که باید با 
تلاش مضاعف آن ها را برطرف کرد؛ این اقدامات پیشگیرانه باید در 
زمستان انجام می شد که به دلیل مشکلات فاضلاب و درگیری با 

آن موضوع به انجام نرسید.
مدیرعامل آبفا خوزستان با بیان اینکه در مدت اخیر به دلیل گرما 
هوا، کارکرد مداوم و حداکثری تجهیزات و تأسیسات، مرتب دچار 
مناطق  از مدار خارج می شوند، گفت:  یا پمپ ها  و  سوختگی شده 
مختلفی دچار کمبود آب و قطعی آن هستند، این مناطق اولویت بندی 

شده که گلستان در اولویت اول قرار دارد.
حقیقی پور ادامه داد: شرکت آبفا خوزستان در مناطقی مانند منبع آب، 
حصیرآباد، علی آباد، پاداد شهر و سایر نقاطی که از قطعی آب رنج 

می برند سعی بر بهبود وضعیت آن ها دارد.
وی با بیان اینکه آب شرب به اندازه کافی در اهواز تولید می شود، 
گفت: شبکه توزیع آب در برخی مناطق دچار نقص هایی است. علاوه 
بر آن ممکن است در روزهایی منابع تولید آب دچار مشکل شوند، 

ولی در اکثر مواقع در شرایط پایداری به سر می برند.
مدیرعامل آبفا خوزستان اضافه کرد: سعی بر این است در شرق اهواز 
با احداث و تجهیز خروجی های آن به شیر گلوب ولو فشار آب این 

مناطق به خصوص منبع آب و حصیرآباد بهبود یابد.
حقیقی پور با اشاره به تصفیه خانه علی بن مهزیار در شرق اهواز، 
تعمیر  و  اورهال  حال  در  و  بوده  اضطراری  تصفیه خانه  این  گفت: 

تجهیزات آن هستیم.
وی با بیان اینکه مشکل اصلی قطعی آب در غرب اهواز مناطق 
پردیس ۱ و ۲، شهرک دانشگاه، گلستان و شهرک برق است، افزود: 
علاوه بر تصفیه خانه شماره ۲ کیان آباد که تأمین کننده آب اصلی این 
مناطق است تصفیه خانه گلستان نیز وجود دارد که عملیات لایروبی 
آن از هفته گذشته شروع شده است. مدیرعامل آبفا خوزستان در 
ادامه مطلب فوق عنوان کرد: فیلتراسیون تصفیه خانه گلستان نیز 
مشکل داشت که در حال اورهال سازی و نوسازی تجهیزات هستیم 

تا شبکه توزیع آب در منطقه گلستان تقویت شود.
حقیقی پور بیان کرد: پروژه اصلاح شبکه گلستان نیز در دستور کار 
بود که به دلیل اختلافاتی با شهرداری به تعویق افتاد و به زودی این 

اختلافات رفع و پروژه انجام می شود.
وی تصریح کرد: شبکه توزیع آب اهواز به خصوص گلستان متناسب 
با جمعیت و توسعه شهرسازی رشد و نوسازی نداشته که یکی از 

دلایل اصلی قطعی آب همین موضوع است.
مدیرعامل آبفا خوزستان گفت: مناطق جنوبی شهر اهواز از تصفیه خانه 
با  گروه ملی استفاده می کنند که مشکلاتی دارد و طی قراردادی 
گروه ملی قرار شد لایروبی، نوسازی و بازسازی ایستگاه های پمپاژ و 
فیلتراسیون برای بهبود وضیعت آب این مناطق انجام شود که تمام  

هزینه ها نیز توسط شرکت آبفا خوزستان پرداخت می شود.
با اشاره به مصرف بالای آب به دلیل گرما و مسائل  حقیقی پور 
در  داریم  تقاضا  همشهریان  از  افزود:  کرونا،  به  مربوط  بهداشتی 
مصرف آب صرفه جویی کنند و در راستای این کار می توان آبیاری 

پیک  که  روز  در  میدان های شهری  و  پارک  بلوارها،  فضای سبز، 
مصرف آب است به نیمه شب انتقال داد.

کرد:  اظهار  و  دانست  ضروری  را  مردم  شرب  آب  تأمین  وی 
تصفیه خانه گلستان و گروه ملی باید اورهال اساسی شده و تعمیرات 

لازم در تصفیه خانه کوت عبدا... نیز انجام شود .
مدیرعامل آبفا خوزستان بیان داشت: مبالغ های هنگفتی که هزینه 
فاضلاب  و  آب  شرکت  جاری  منابع  و  درآمد  محل  از  می شود 
خوزستان بوده که نیازمند پرداخت به موقع قبوض توسط مردم برای 

تأمین منابع این پروژه ها است.
وی مشکل دیگر قطعی آب را در شبکه توزیع اعلام کرد و گفت: 
شبکه توزیع اهواز ۲ هزار و ۸۰۰ کیلومتر و قدیمی بوده که به دلیل 
ساخت وسازها و آسفالت خیابان ها بعضی از شیرآلات خط و تجهیزات 

زیر آن ها پنهان و بسته شده اند.
حقیقی پور یادآور شد: طی چند رو گذشته مشکل آب خیابان یکم و 
پنجم حصیرآباد حل شد که در گذشته کمتر از ۲ ساعت آب داشتند.

وی ادامه داد: شبکه آب زنده و پویا بوده و با رسیدن آب به منطقه ای 
و حل مشکل آن ممکن است منطقه دیگری دچار مشکل شود.

مدیرعامل آبفا خوزستان تصریح کرد: اهواز نیاز به اصلاح حداقل 
۶۰۰ کیلومتر از شبکه توزیع در نقاط بحرانی دارد و اگر سالی ۲۰۰ 
کیلومتر از آن انجام شود این کار ۳ سال زمان می برد که همراه آن 

کارهای فاضلاب نیز وجود دارد.
حقیقی پور در پایان ضمن درخواست از مردم برای پرداخت به موقع 
قبوض و درآمدهای حاصل از آن برای اصلاح شبکه توزیع، گفت: 
اقساط  به صورت  با آن ها همکاری شده و  نیز  مشترکین غیرمجاز 
آبفا  توسط  مدیریت شبکه  تا  می گیرد  تعلق  آن ها  به  آب  اشتراک 

بهتر انجام شود.
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به زودی ؛
آيت ا... رئیسی به خوزستان مي آيد

نماینده ولی فقیه در خوزستان گفت: به زودی آقای رئیسی به 
استان خوزستان خواهد آمد و ما کار خود را خواهیم کرد، تا آن 
زمان مفسدان اقتصادی هرچه میخواهند ببلعند اما همه این ها 

در پایان به مردم باز خواهد گشت.
افزود:  منطقه  در  بی رویه  ساخت وسازهای  با  رابطه  در  وی 
تعدادی از افراد متمول با توجه به رانت هایی که در استان اتفاق 
می افتد و با توجه به عدم تعیین محدوده به شدت در حال 
سواستفاده هستند و آنچه که من احساس کردم این است که 

زمین خواری به شدت در حال اتفاق افتادن است.
نماینده ولی فقیه در خوزستان عنوان کرد: یک انسان فقیر 
اگر بخواهد خانه ای بسازد به انواع و اقسام او را آزار می دهند 
رسمی،  سند  بدون  را  زمین  هکتارها  که  افرادی هستند  اما 

قطعه بندی کرده و حتی واگذار می کنند.
مجموعه  دستورات  برخلاف  خیابان ها  همچنین  افزود:  وی 
شهرداری و غیره در حال توسعه است که در مجموع این ها 
سبب شده که مطالبات به حق مردمی افزایش پیدا کند و از 
جهت دیگر عدم توجه یا کم توجهی را از جانب برخی مسؤولین 

شاهد هستیم.
نماینده ولی فقیه در خوزستان خطاب به زمین خواران و مفسدان 
اقتصادی افزود: به حول و قوه الهی به زودی آقای رئیسی به 
استان خواهد آمد و ما کار خود را خواهیم کرد، تا آن زمان 
هرچه میخواهید ببلعید اما همه این ها در پایان به مردم باز 

خواهد گشت.

نماینده مردم بهبهان :
اخراج ۹۰ نفر از كاركنان

 پالايشگاه بیدبلند لغو شد
نماینده مردم بهبهان در مجلس شورای اسلامی گفت: طی 
پرسنل  از  نفر   ۹۰ اخراج  خصوص  در  شده  انجام  تعاملات 

پالایشگاه بیدبلند دستور لغو این امر از استاندار گرفته شد.
طی اخبار و گزارشات منتشرشده در فضای مجازی به ۹۰ نفر 
از پرسنل پالایشگاه بید بلند دو اعلام شد که از شنبه مورخ ۳۱ 
خرداد اجازه ورود به پالایشگاه داده نشود و از کار اخراج هستند.

در همین راستا محمد طلا مظلومی نماینده مردم بهبهان در 
مجلس شورای اسلامی در یک گفتگوی تلویزیونی  اظهار کرد: 
پس از شنیدن این خبر با مسئولین استانی، شهری و پالایشگاه 
خلیج فارس ارتباطی برقرار شد و مراتب نگرانی این افراد اعلام 
گردید که مقرر شد مسئول بازرسی پالایشگاه از اخراج این 

کارگران جلوگیری نماید.
برگزار  استاندار خوزستان  با  دنبال نشستی که  به  افزود  وی 
گردید دستور لغو اخراج و جلوگیری از این امر از ایشان گرفته 
شد تا با تعامل میان مسئولین شهری برای رفع این مشکل 
تدابیر بهتری اندیشیده شود. نماینده مردم بهبهان در مجلس 
شورای اسلامی گفت: با استفاده از ظرفیت و حوزه اختیارات 
چنین  بروز  از  کارگران  این  حمایت  بر  علاوه  نماینده،  یک 

مشکلی جلوگیری خواهم کرد.

با تجمع در مقابل استانداري خوزستان ؛
آبداران خواستار دريافت 
حقوق معوق خود شدند

در پی مطالبات حق و حقوق، جمعی از آبداران شرکت آب و 
فاضلاب روستایی در مقابل استانداری خوزستان حضور یافتند 

و خواستار پرداخت حقوق معوق خود شدند.
جمعی از آبداران شرکت آب و فاضلاب روستایی خوزستان 
در اعتراض به تمدید نشدن قراردادها، پرداخت نشدن حقوق 
چند ماهه و همچنین بی اعتباری دفترچه های بیمه در مقابل در 
ورودی ساختمان استانداری خوزستان تجمع کرده و خواستار 

رسیدگی مدیران مربوطه به این وضعیت شدند.
بیش از ۶۰۰ آبدار شرکت آب و فاضلاب روستایی علاوه بر 
دریافت نکردن حقوق و مزایای چند ماه اخیر با مشکل پایان 

قراردادها نیز مواجه هستند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی دزفول :
ظرفیت بیمارستان گنجويان تکمیل شد

ظرفیت  تکمیل  از  دزفول  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
به  مبتلا  بیماران  پذیرش  در  دزفول  گنجویان  بیمارستان 

کرونا خبر داد.
دکتر یوسف پریدار اظهار کرد: روند بستری و ترخیص روزانه 
بیماران کرونا در حال انجام است و تقریبا ظرفیت بیمارستان 
گنجویان دزفول تکمیل شده است، با این وجود تاکنون بیماری 
نبوده که برای بستری وی جا نداشته باشیم و شرایط به گونه ای 

نشده که بیماری پذیرش نشود.
پذیرش  دزفول،  گنجویان  بیمارستان  بر  علاوه  افزود:  وی 
و  شوش  مافی  نظام  بیمارستان  در  کرونا  به  مبتلا  بیماران 
بیمارستان کارون گتوند نیز آغاز شده و برخی از بیماران در این 
بیمارستان ها بستری شده اند.پریدار بیان کرد: در صورت رعایت 
نشدن پروتکل های بهداشتی از سوی مردم، امکان دارد ظرفیت 

این دو بیمارستان نیز تکمیل شود.
از حداکثر تخت های موجود در منطقه  وی تصریح کرد: ما 
منطقه، تخت های  اما همه تخت های  استفاده خواهیم کرد 
تخصصی نیستند و طبیعتا زمانی که تعداد بیماران افزایش یابد، 

کیفیت خدمات کاهش می یابد.

رئیس دانشگاه آزاد خوزستان :
كاهش شهريه در كار نیست

خصوص  در  گفت:  خوزستان  اسلامی  آزاد  دانشگاه  رئیس 
کاهش شهریه این ترم دانشجویان دانشگاه آزاد هیچ صحبتی 

نشده است و کاهش شهریه مطرح نیست.
فرج اله براتی درخصوص صحبت های مطرح شده درخصوص 
کاهش شهریه دانشجویان در ترم جاری، اظهار کرد: در این 
کاهش  و  است  نشده  هیچ صحبتی  آزاد  دانشگاه  در  زمینه 
شهریه مطرح نیست. وی افزود: متاسفانه با توجه به پیش آمدن 
مساله کرونا، تعدادی از دانشجویان شهریه این ترم را به موقع 
پرداخت نکرده اند. رئیس دانشگاه آزاد اسلامی خوزستان گفت: 
دانشجویان می توانند با مراجعه به سامانه تعیین شده، وضعیت 
شهریه خود را مشاهده کنند. دانشجویان باید سعی کنند حداقل 
۵۰ درصد شهریه ترم جاری را پیش از آغاز امتحانات پایان 

ترم، واریز کنند.

استاندار خوزستان :

اعلام آمار كرونايي ها ممنوع شد

سرپرست دانشگاه علوم پزشکی اهواز :

ماسک زدن بايد اجباري شود

در  گتوند  سد  مخزن  آب  گفت:  سلیمان  مسجد  عنبر  بخشدار 
روزهای اخیر در حال بالا آمدن است و این امر باعث شده، راه های 

روستایی برخی روستاهای اطراف سد به زیر آب برود.
یوسف بهمنی اظهار کرد: آب مخزن سد گتوند در روزهای اخیر 
امر  همین  و  است  آمدن  بالا  حال  در  متر  سانتی   ۵۰ تا  روزانه 
باعث شده دو روستای »پرنوشته« و »تلخاب تاجدین« که در کنار 

مخزن سد هستند با خطر آبگرفتگی مواجه شوند.
وی افزود: خانه های روستایی که در ارتقاع پایین قرار دارند بیشتر 
در معرض آبگرفتگی قرار گرفته اند ضمن اینکه راه های اصلی این 
دو روستا به علت طغیان آب، کاملًا مسدود شده اند ولی خوشبخانه 
تردد  برای  و خاکی  راه های فرعی  برخی  از  روستا  این دو  اهالی 

استفاده می کنند.
بهمنی عنوان کرد: متأسفانه آب سد گتوند در حالی در روزهای 
اخیر بالا آمده است که هیچ اعلام و اخطاری برای اهالی صادر 

کشاورزی  زمین های  و  دام ها  شده،  باعث  امر  این  و  است  نشده 
به  توجهی  قابل  خسارت  و  شود  آبگرفتگی  دچار  منطقه  اهالی 
اهالی وارد شده است. بخشدار عنبر مسجد سلیمان با بیان اینکه 
اکنون دام های اهالی در معرض خطر است و باید به سرعت نسبت 
به  باید  سد  مسئولان  کرد:  تاکید  شود،  اقدام  آنها  جایی  جابه  به 
اهالی  خسارت  جبران  به  نسبت  و  ارزیابی  را  خسارت ها  سرعت 
منطقه اقدام کنند. بهمنی با اشاره به اینکه این دو روستا از مدت 
اهالی  بیان کرد: اختلاف قیمت  قبل قرار بود که جابه جا شوند، 
انتظار  ما  و  دارد  ادامه  روستا  املاک  برای خرید  و مسئولان سد 
داریم این امر سرعت بیشتری به خود بگیرد تا اهالی بیش از این 
شوشتر  شهر  شمال  کیلومتری   ۲۵ در  گتوند  سد  نشوند.  متضرر 
سدهای  بزرگترین  از  گتوند  شهر  شرقی  شمال  کیلومتری   ۱۰ و 
ایران بر روی رودخانه کارون است؛ دریاچه سد گتوند با مخزنی 
به ظرفیت چهار میلیارد و ۵۰۰ میلیون مترمکعب به عنوان دومین 

دریاچه مصنوعی بزرگ کشور بعد از سد کرخه شناخته می شود.سد 
سنگریزه ای گتوند با هسته رُسی ۱۸۲ متر ارتفاع بزرگترین سد 
خاکی کشور است. عملیات اجرایی ساخت این سد سال ۷۶ آغاز و 
در سال ۹۰ آن هم دو بار در ماه های اردیبهشت و مرداد برای آن 

مراسم افتتاحیه و بهره برداری برگزار شد.
سد گتوند اما قصه های بسیاری دارد و با دلخوری مردم بسیاری از 
روستاهای همجوار گره خورده است؛ مردم بسیاری طی سال های 
اخیر با آبگیری سد گتوند آواره شدند ولی این روزها تلخ کامی آنها 
استمرار یافته و بعد از چند سال از ساخت و به بهره برداری رساندن 
سد باز هم چند روستا زیرآب رفتند.ساخت یک شهرک جدید برای 
اهالی روستاهای زیرآب رفته از جمله تلخاب، پرنوشته، آب ماهیک 
و یا تلخاب تاجدین تنها خواست عمومی اهالی این روستاست که 
به نظر هزینه انجام این کار اصلًا قابل قیاس با خسارت وارده به 

مردم بومی منطقه نیست.

بخشدار عنبر مسجدسلیمان :

هیچ اخطاری برای اهالی صادر نشده است

مدیرعامل آبفا خوزستان :

۶۰۰ كیلومتر از شبکه آب اهواز نیاز به اصلاح دارد

مدیرکل راهداری خوزستان :
وام ۱۲ میلیونی به كاركنان 

شركت های حمل  و نقل تعلق مي گیرد
از  خوزستان  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
شرکت های  کارکنان  به  تومانی  میلیون   ۱۲ وام  تخصیص 

حمل  و نقل و موسسات فعال در این بخش خبر داد.
میلیون   ۶ وام  بر  علاوه  کرد:  اظهار  بهرامی نیا  غلامعباس 
است،  شده  گرفته  نظر  در  رانندگان  برای  که  تومانی 
برنامه ریزی برای پرداخت تسهیلات بانکی ۱۲ میلیون تومانی 
به کارکنان شرکت های حمل  و نقل از سوی سازمان راهداری 

و حمل و نقل جاده ای در حال انجام است.
وی با بیان اینکه ۱۶۰ شرکت حمل و نقل در خوزستان فعال 
هستند، افزود: وام ۱۲ میلیون تومانی به ازای هر شاغل دارای 
پرونده بیمه تامین اجتماعی، به شرکت ها و موسسات دارای 

فعالیت پرداخت می شود.
بیان  خوزستان  جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل 
کرد: شرایط ثبت نام از سوی سازمان برای متقاضیان وام ۱۲ 
میلیون تومانی، اطلاع رسانی از طریق تشکل ها و انجمن های 
در  ثبت نام  برون شهری،  مسافر  نقل  و  بخش حمل  صنفی 
سامانه کارا به آدرس https://kara.mcls.gov.ir، درج 
کد بیمه در محل درخواست کد کارگاه، تأیید شرایط از سوی 
ادارات کل راهداری و حمل و نقل جاده ای استان ها و معرفی 

به بانک عامل برای دریافت تسهیلات اعلام شده است.
در  شاغلان  تومانی  میلیون   ۱۲ وام  داد:  ادامه  بهرامی نیا 
شرکت های حمل و نقل با سود بانکی ۱۲ درصد و ۲۴ ماهه 
شامل چهار ماه دوره تنفس و ۲۰ ماه فرصت باز پرداخت است 

که مهلت آن از مهرماه شروع می شود.
جاده ای  نقل  و  حمل  و  راهداری  مدیرکل  نیز  این  از  پیش 
خوزستان از تخصیص وام حمایتی ۶ میلیون تومانی به بیش 
از ۶ هزار راننده بخش حمل و نقل مسافر برون شهری استان 

در ایام شیوع کرونا خبر داده بود.

مدیرکل بنادر خرمشهر :
خط كانتینری يخچالی 

به حوزه خلیج فارس برقرار شد
کشتیرانی  خط  گفت:  خرمشهر  دریانوردی  و  بندر  مدیرکل 
کانتینری یخچالی از مسیر دریایی بندر خرمشهر به کشورهای 

حاشیه خلیج فارس برقرار شد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل بندر و دریانوردی خرمشهر، 
نوراله اسعدی اظهار داشت: با توجه به تحریم های ظالمانه و 
شیوع کرونا  و توقف فعالیت های بندری و دریایی در بیشتر 
کشورهای جهان بندر خرمشهر توانست با راه اندازی این خط 
و افزایش صادرات کالاهای کانتینری ،تحریم ها را با تکیه 
بر تمام ظرفیت ها و زیرساخت های مناسب این بندر، کم اثر 

کرده و ارزآوری را برای کشور رقم بزند.
صادرات  سالجاری  نخست  ماهه  سه  در  کرد:  تصریح  وی 
کالاهای کانتینری رشد۳۷۵ درصدی نسبت به مدت مشابه 
سال گذشته نشان می دهد که بندرخرمشهر در زمینه صادرات 
بی سابقه ای  به رکورد  توانست  بارگیری  و  تخلیه  و عملیات 
و  بندر  کل  یابد.مدیر  دست  بندر  این  فعالیت های  تاریخ  در 
دریانوردی خرمشهر گفت: عمده کالاهای صادراتی غیرنفتی 
از بندرخرمشهر به کشورهای حاشیه خلیج فارس و همجوار 
را کالاهای فله خشک، کالاهای کانتینری خشک و کالاهای 
کانتینری یخچالی تشکیل می دهد. اسعدی اظهار داشت: هم 
اکنون بخش قابل توجهی از صادرات به کشورهای حاشیه 
انجام  خرمشهر  بندر  دریایی  مسیر  طریق  از  فارس  خلیج 
تخلیه  تعرفه های  کاهش  و  مناسب  حمل  نرخ  که  می شود 
بارگیری و نزدیکی مسافت به کشورهای همجوار جاذبه  و 
مطلوبی را برای سرمایه گذاران و صادرکنندگان فراهم کرده 
است. بندر خرمشهر با ۲۳۰ هکتار وسعت به عنوان سومین 
بندر آزاد کشور در خلیج فارس به شمار می رود، که به دلیل 
همــجواری با کشـور عراق عـلاوه بر اهمیت سیاسی آن، 
یک منطقه استراتژیک از نظر تجـاری و اقتصادی محسوب 
می شود. قرار گرفتن این بندر در محدوده منطقه آزاد تجـاری 
اروند و نزدیکی به پالایشگاه آبادان، صنایع فولاد خـوزستان 
و برخورداری از خطوط ریلی داخلی و اتصال به شـبکه راه 

آهن سراسری کشور بر اهمیت آن افزوده است.

شرکت توزیع برق خوزستان :
صنايع خوش مصرف پاداش گرفتند

مشترکانی که در تابستان سال گذشته مصرف برق خود را 
مدیریت کرده و بهینه مصرف کردند، ۷۵ میلیارد ریال پاداش 

دریافت نمودند.
به گزارش روابط عمومی شرکت توزیع برق خوزستان، علی 
خدری مدیرعامل این شرکت گفت، تابستان ۹۸ مشترکان 
دیماندی در خوزستان با ۱۳۴ مگاوات صرفه جویی، کمک 
شایانی برای پایداری برق داشته اند و بیشترین نقش را در این 

بین، مشترکان صنعتی با ۶۴ مگاوات ایفا نمودند.
افزود، سال  برق خوزستان  نیروی  توزیع  مدیرعامل شرکت 
و  شرکت  این  بین  نامه  تفاهم  هزار   ۵ از  بیشتر  گذشته 
مشترکان صنعتی، کشاورزی، تجاری و اداری منعقد شد که 
بیشترین حجم تفاهم نامه ها با مشترکان کشاورزی به تعداد 
۱۸۳۱ تفاهم بود و نهایتا ۲۵ مگاوات از این بابت صرفه جویی 
شد.خدری افزود، برای تابستان سالجاری نیز برنامه های فنی، 
عملیاتی و فرهنگی بسیار متنوعی تدارک دیده شده که از 
جمله آن ها می توان به انجام ۹ هزار تفاهم نامه اشاره کرد 
که رکورد بی سابقه ای در این زمینه محسوب می شود و 
شرکت توزیع برق خوزستان از این لحاظ در رتبه های بالای 
توانیر قرار گرفته است.وی با اشاره به اینکه مصرف برق در 
روزهای اخیر به دلیل گرمای شدید افزایش چشمگیر داشته 
است ادامه داد، طرح کاهش ساعات اداری یکی از برنامه های 
موفق بوده که با حمایت استاندار محترم خوزستان اجرا شد و 
از این بابت تا کنون ۷۲ مگاوات به صورت متوسط روزانه از 
پیک بار کاسته می شودو این امر کمک شایانی به تامین برق 

پایداری برای مردم و مشترکین می کند.
دعوت  با  خوزستان  برق  نیروی  توزیع  شرکت  مدیرعامل 
مردم و مشترکان به صرفه جویی و مدیریت مصرف برق، 
از ادارات دولتی و خصوصی در خواست کرد تا طبق بخشنامه 
استانداری خوزستان نسبت به خاموش نمودن تمامی وسایل 

برقی راس ساعت ۱۳ اقدام نمایند.


